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Notulen van de 26e Algemene Ledenvergadering op 29 januari 2024 

 

1. Opening en vaststelling agenda. 

Voorzitter opent de vergadering. 
De volgende leden hebben zich voor de vergadering afgemeld: 

 Jannie Hovenkamp 
 Marja Holtmaat 
 Sija de Jong 
 Gonnie Stok 
 Anita Bos 
 Hennie v.d. Lenden 
 Constance en Andre v.d. Meer 
 Henke van Dijken 
 Henk Hooijer 
 Harry Bulthuis 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

2. Vasstelling notulen 25e ALV dd. 3 november 2022 

De notulen van de 25e ALV geven, behalve een tekstuele aanpassing, geen aanleiding 
tot opmerkingen en zijn hiermee goedgekeurd, met dank aan de oud-secretaris Simon 
Rog. 

 

3. Benoeming dhr. Fons Schoenmakers tot secretaris 

De heer Fons Schoenmakers wordt door het bestuur voorgesteld als secretaris. Hij 
heeft al 2 maanden meegedraaid in het bestuur en volgt Alex Tigchelaar als interim 
secretaris op. De vergadering gaat met applaus akkoord met de benoeming. 

 

4. Jaarverslag (interim) secretaris 

Het jaarverslag, nog gemaakt door de oud-secretaris Simon Rog, geeft geen 
aanleiding voor opmerkingen.  De penningmeester merkt wel op dat er in het afgelopen 
jaar maximaal 162 leden waren in tegenstelling tot de 172 in het verslag. 

 

5. Jaarverslag Technische Commissie 

Het verslag geeft geen aanleiding voor opmerkingen. 

 

6. Financieel verslag 2022-2023 

Alex neemt de microfoon over en geeft nog een nadere uitleg over de uitgebreide 
toelichting in de stukken.  Er komt een vraag over de ontvangen subsidie voor de 
dupliceermachine en de manier waarop deze in de balans en resultatenrekening 
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verantwoord is.  Alex legt uit dat dit op de standaard manier gebeurt met een 
afschrijving in 5 jaar. 

 

De kascommissie, bestaande uit de heer Fons Schoenmakers en mevrouw Sija de 
Jong, hebben de boekingen en bescheiden gecontroleerd en in orde bevonden en stelt 
voor het bestuur decharge te verlenen over het gevoerde financiële beleid. De 
vergadering stemt hiermee in. 

 

7. Benoeming kascommissie en reserve lid 

De kascommissie zal voor het jaar 2024 bestaan uit Berrie van der Maat en Anneke 
Sleijster.  Barbara Broekman wordt als reserve lid benoemd. 

 

8. Begroting 2024 

Alex licht de begroting toe.  Begroting wordt goed gekeurd. 

 

9. Contributie 

Gezien de financiële status van de vereniging hoeft de clubcontributie niet verhoogd te 
worden.  De NBB-contributie gaat wel omhoog met de inflatie index.   

 

10. (Her)benoeming leden continuïteitcommissie 

Marius Breukink en Harry Bulthuis hebben aangegeven dat zij het dit jaar ook nog 
willen doen.  De vergadering gaat akkoord. 

 

11. Kerstdrive 

De kerstdrive in de Westerbergen wordt door de leden als zeer positief ervaren.  Graag 
wil men dit jaar weer een kerstdrive voor de hele vereniging (maandag en donderdag 
samen) en is een eigen bijdrage geen probleem.  Het bestuur zal bekijken of deze in 
het Wolderhuus georganiseerd kan worden of dat naar een andere locatie gezocht 
moet worden. 

 

12. Rondvraag 

 Marjan Terpstra vraagt of de ALV niet voor de maandag bridge kan plaats 
vinden in plaats van na het bridgen.  Het bestuur ligt toe dat de ALV alternerend 
na de maandag bridge en voor de donderdag bridge plaats vindt.  Volgend jaar 
(2025) is het dus voor het bridgen op donderdag en in 2026 kunnen we 
proberen het voor het maandag bridgen te doen.  Ook wordt voorgesteld om na 
de ALV vrij te bridgen (geen competitie) zodat zowel maandag als donderdag 
bridgers mee kunnen doen.  De TC zal dit bekijken. 

 Anneke Boekee vraagt of er ook een actieve ledenwerving is.  Het bestuur ligt 
toe dat de meeste nieuwe leden komen uit de beginnerscursus.  Helaas was er 
het afgelopen jaar weinig animo voor de cursus waardoor deze niet door ging.  
Voor de verdiepingscursus was wel veel belangstelling.  Voor het komend jaar 
wordt weer gekeken of er een beginnerscursus georganiseerd kan worden.  
Ook zal dan onderzocht worden of dit eventueel ’s avonds kan. 
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 Organiseert de vereniging dit jaar zomerbridge? 
Henk licht toe dat dit in de TC besproken is.  Er is echter onvoldoende TC-
ondersteuning is voor het opzetten van de avonden.   

 Marius Breukink bedankt het bestuur en de commissies voor de grote inzet dit 
jaar, wat met applaus door de vergadering ondersteund wordt. 

 

13. Sluiting 

Om 16:50 sluit Wim de vergadering 


